
Naar aanleiding van het detailhandelsbeleid dat morgenavond oordeelsvormende behandelt zal 
worden heb ik onderstaande vragen: 
- Is er een wijziging van de supermarktfunctie in Meteren (Aldi) tov eerdere detailhandelsvisie 
Geldermalsen  uit 2009? 
- ligt er een aanvraag voor uitbreiding/verandering van de locatie Aldi? 
Zo ja, kan deze met ons gedeeld worden? 

 


